
     注意：
为了您的耳机使用寿命,请使用1A或1A以下充电器
充电，不能用车充、充电宝或2A快充为耳机充电。

M-10
耳环式数显蓝牙耳机

1、连接：按住开机键4秒,即可看到蓝灯闪烁，此时打开手机蓝
     牙即可搜索“M-10”点击连接,也可支持其它蓝牙设备连接。
     连接成功后即可听音乐或拔打电话。

(单耳）长按4秒开机/5秒关机。按一下接听/暂停，按两下，下一曲；
按三下，上一曲。

显示屏数字显示为1至9，满电时为9更加直观方便易观察，连接后按开
机键1秒后松手，显示屏便显示耳机存电数字，观看数字时注意区分上
下方向，充电口为下方，喇叭为上方。

开机后未连接手机时，四击开机键可切换中/英文提示音。

支持来电报号 可单可双

长按开机键2秒，听到“滴”一声后松手，可唤醒语言助手。

数字显示电量：

按键功能：

语音助手：

语言切换：

蓝牙配对：

两个耳机同时开机，听到“配对中”提示音后，快速双击其

中一个耳机的开机键, 3秒后自动配对成双耳。点击“M-10″

连接配对成功。

1. Connection: press and hold the power on button for 4 seconds to see the blue 
light flashing. At this time, turn on the Wireless of the mobile phone to search 
for "m-10" and click to connect. It can also support the connection of other Wireless
devices. After successful connection, you can listen to music or make calls.

(single ear) press and hold for 4 seconds to turn on / 5 seconds to turn off. Press 
answer / pause once, and press twice for the next song; Press three times to go to 
the previous song.

(binaural) cancel binaural pairing method: when connecting the mobile phone, five 
clicks to disconnect the connection with the mobile phone, cancel the pairing 
between binaries, and restore to the factory set state.

The digital display of the display screen is 1 to 9, and it is 9 when fully charged, which
is more intuitive and easy to observe. After connecting, press the start button for 1 
second, and then let go. The display screen will display the power storage number of 
the headset. When viewing the number, pay attention to distinguish the up and down 
directions. The charging port is below, and the horn is above.

Press and hold the power on button for 2 seconds, and then let go after hearing the 
"drop" sound to wake up the language assistant.

Two headphones are turned on at the same time. After hearing the "pairing" prompt 
tone, quickly double-click the power on button of one headphone, and it will 
automatically pair into a binaural  after 3 seconds. Click "m-10" to connect 
and pair successfully. 

注意：要购买两个耳机才有这个功能。

(双耳）取消双耳配对方法：连接手机时，五击断开与手机的连接，并
且取消双耳间的配对，复原到出厂设置状态。

厂址：惠州市惠阳区新圩镇约场大鸿科技园2栋3楼南边

数字显示屏 开机键（功能键）

硅胶弯头

麦克风
充电口

（双耳）

（单耳）

     Note：
For the service life of your earphones, please use a 1A or less 
charger to charge them. You cannot use a car charger, a power 
bank, or a 2A fast charger to charge the earphones.

M-10
Earring type digital display 

Wireless earphones

Wireless pairing:

Address: South of 3rd Floor, Building 2, Dahong Science Park, Yuechang, 
               Xinwei Town, Huiyang District, Huizhou City

digital display Power on key (function key)

Silicone elbow

suona

Microphone
Charging port

(Both ears)

(Single ear)

Language switch:

Voice assistant:

Key functions:

When the phone is not connected after powering on, four clicks of the power-on 
button can switch between Chinese and English alert tones.

Digital display power:

Binaural TWS pairing operation

Note: this function is available only when 
          you purchase two headphones.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is 
subject to the following two conditions: (1) this device may not 
cause harmful interference, and (2) this device must accept any 
interference received, including interference that may cause 
undesired operation.
Any changes or modifications not expressly approved by the 
party responsible for compliance could void the user's authority 
to operate the equipment.
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with 
the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the 
FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 
protection against harmful interference in a residential installa-
tion. This equipment generates, uses and can radiate radio 
frequency energy and, if not installed and used in accordance 
with the instructions, may cause harmful interference to radio 
communications.
However, there is no guarantee that interference will not occur in 
a particular installation. If this equipment does cause harmful 
interference to radio or television reception,
which can be determined by turning the equipment off and on, 
the user is encouraged to try to correct the interference by one 
or more of the following measures:
-- Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver.
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different 
from that to which the receiver is connected.
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for 
help.
The device has been evaluated to meet general RF exposure 
requirement. The device can be used in portable exposure 
condition without restric


